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Vragen van het lid Brinkman (PVV) aan de minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over het artikel «Remkes feliciteert waterschap op 
zeeniveau» (ingezonden 11 oktober 2011). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Remkes feliciteert waterschap op 
zeeniveau»?1 

Vraag 2
Bent u verbaasd dat de huidige voorzitter van het Interprovinciaal Overleg 
(IPO) de waarde van de zelfstandigheid van de waterschappen zo hoog acht, 
terwijl het IPO vorig jaar nog opperde de taken van de waterschappen bij de 
provincie onder te brengen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het, in het kader van de kerntakendiscussie en 
reorganisatie van het binnenlands bestuur, een goed idee is de taken van de 
waterschappen bij de provincie onder te brengen en daarmee de waterschap-
pen op te heffen? Zo ja, bent u bereid hierover plannen naar de Kamer te 
sturen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Indien u ervan uit gaat dat de heer Remkes niet als voorzitter van het IPO 
heeft gesproken, bent u dan van mening dat de ondemocratisch, door de 
Koning benoemde, bestuurder Commissaris van de Koningin Remkes, zich 
beter bezig kan houden met het besturen van zijn provincie, dan zich te 
bemoeien met het binnenlands bestuur en te lobbyen voor een randstadpro-
vincie? Zo nee waarom niet?

1 http://www.noordhollandsdagblad.nl/nieuws/stadstreek/alkmaar/article11729231.ece/R...
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